
 

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde  

 
Deltagere: Skolebestyrelsen  
Sted: Virtuelt 
Mødeleder: Henriette  
Dato og tid: 23. maj 2024 kl.19.00 – 20.00  
Deltagere (fremmødt):  
Referent:  Ture 

  
  Emne (og 

ansvarlig)  
Hvad skal vi 
udrette?   
  

Forbered
else til 
punktet  

Proces  Afsat tid  Referat fra punktet  

1   Velkomst    Henriette 

mødeleder 
    1 min   

2 Godkendelse af 
dagsorden og 
referat  

   1 min  

3  Nyt fra elever, 
medarbejdere, 
ledelse, SFO- 
forældreråd og 
forperson  

      15 min Eleverne: Galla og sidste 

skoledag gik rigtig godt. 

Grimhøj var sjovt men 

varmt. 

 

SFO ser frem til næste år 

med flere SFO-lokaler.  

Der kommer snart 

ugentlige ture fra SFO’en. 

 

Fase 1 har skovtur i næste 

uge.  

For kommende 

skolestartere er 

børnehaverne inviteret til 

besøg. Der er desuden en 

opstartsaften for 

kommende 0. klasser og 

deres forældre d. 12. 6. 

 

Udskolingen er ”høje” 

over at de vandt over 9. 

klasserne i fodbold.  

Gik godt på Grimhøj. 

Snart skal nogle elver ud 

på Aarhus Ø og opleve 



nye muligheder med 

blandt andet vandsport. 

 

Ledelse: 

Karameldagen gik godt 

og karamellerne blev 

tjekket igennem inden de 

fik lov at kaste. Alle 

opførte sig fint.  

Fagfordelingen er på 

plads og der skal ansættes 

4 lærere og en 

børnehaveklasseleder 

yderligere. 

Der laves pt skemaer. 

Ture er i gang med at lave 

det sidste færdigt. 

Ellers handler det om at 

forberede kommende 

skoleår og slutte 

indeværende  

Byggeriet er inde i sidste 

fase, hvor to klasselokaler 

ved Søjlehallen samt 

personaleforberedelsen pt 

renoveres. Samtidig er 

arbejdet med elevator og 

rampe ved parkeringen 

gået i gang, hvilket 

betyder at trappeopgang 

og indgang mod 

parkeringen er lukket 

indtil efter sommerferien. 

 

Nyt fra forperson:  

Der har været 

forældrehenvendelser 

ang. at 8. årgangsstudietur 

ikke blev Berlin, grundet 

de stigende priser.  Men 

der er glæde over, at de 

trods alt kommer afsted. 

Trine fik hurtigt sendt 

god information ud til 

hele årgangen. I Skole og 

Forældre Aarhus arbejdes 

der fortsat på at sikre 

skolernes økonomi i 



fremtiden. Der er 

foretræde for Børn og 

Ungeudvalget senere i 

maj, hvor budgettet fylder 

det meste af dagsordenen. 

Der fremsættes også et 

borgerforslag om en 

bedre økonomisk tildeling 

til skolerne i de 

kommende forhandlinger. 

Der kigges på forslag om 

ændring i frit skolevalg. 

Emnet kan sættes på 

dagsordenen på næste 

skolebestyrelsesmøde. 

Det sættes på skolens 

MED-møde inden næste 

skolebestyrelsesmøde. 

Det foreslås at lave et 

høringssvar fra 

skolebestyrelsen. Line ser 

på det sammen med 

Henriette.  
4  Orientering om 

skolens 

beredskabsplan 

      10 min  Beredskabsplanen er 
intern, den justeres en 
gang om året og hænger 
i alle lokaler. Der laves 
to evakueringsøvelser 
om året. 
Der er plan ved brand, 
indtrængen af personer 
mm. 
Der skal laves en øvelse 
blandt medarbejdere, 
hvor der øves i 
indtrængen af 
uvedkommende. Det 
skal ikke vides af 
medarbejderne hvornår. 
Vikarer skal kende til 
planen, og skal ved 
skoleårets start 
grundigere sættes ind i 
planen. Dette vil ske på 
et møde til september.  

5 Præsentation af 

timetalsfordeling 
      10 min  Timetalsfordelingsplane

n præsenteres. 



kommende 

skoleår 
Der har været en 
overgangsordning med 
håndværk/design og 
madkundskab. Den er 
slut. Fremadrettet er 
der kun almindelige 
valgfag. 
Der er en ekstra lektion 
på 7.-9. årgang. 
Den placeres på 7. og 9. 
årgang på idræt og for 8. 
på geografi. 
Vi får til kommende år 
et valgfag for 5.-6. 
årgang, hvor der blandt 
andet kan vælges 
orkester (med 
musikskolen) og to 
andre endnu ikke 
præcist kendte fag. 
Formentlig et fag med 
fysisk aktivitet. 
For modtageklasserne 
gælder at MO0 følger 0. 
klasse timetalsmæssigt. 
MOA følger 3. årgangs 
timetal. MOB følger 6. 
årgangs timetal. 
MOC1 følger 8. årgang. 
MOC2 følger 9. årgang. 
For modtageklasserne 
kobler vi dem på nogle 
valgfag fra 
almenområderne, men 
med lærere fra 
modtageklassernes 
deltagelse. 
Timefordelingsplanen 
godkendes. 

6  Skolemad       5 min  Der kigges på et nyt 

skolemadstilbud, hvor vi 

kan bestille skolemad 

gennem 

Møllevangskolen. 

Det er fleksibelt, men 

ikke helt ligeså fleksibelt 

som det gamle online 



system. Der kan bestilles 

indtil 24 timer før. 

Det besluttes at vi 

afprøver det. 

7 Princip for 

lejrskoler 

 
    15 min  Inputs til 

principudvalget: 
Formålet med 
lejrtur/studietur er 
blandt andet en 
understøttelse af 
fællesskabet. Det er 
givende for lærere (og 
evt pædagoger) at se 
eleverne i en anderledes 
ramme og se hvordan de 
interagerer som gruppe 
ude i 
samfundet/naturen og i 
hele døgn. 
Kommende 8. årgang 
skal til Bornholm. 
Vigtigt at eleverne har 
mulighed for at være 
sammen på en anden 
måde. 
Princip og økonomi skal 
gå hånd i hånd. 
Berlin er det billigste 
sted at tage hen 
udenlands.  
Der har været en kraftig 
prisstigning de seneste 
år, som vanskeliggør 
muligheden for at 
komme udenlands. Men 
vigtigt at fortsætte med 
at have en tur over flere 
dage. 
Det er udviklende at 
være væk fra 
forældrene i flere dage, 
ikke så vigtigt, hvor det 
er. 
Priserne til Berlin har 
været undersøgt fra 
flere bureauer. Killroy 



er umiddelbart det 
billigste. 
Vi skal være OBS på at 

budgetterne til lejrskole 

skal følge den 

almindelige 

prisudvikling. 

Fint at der er to 

overnatninger for 4. 

årgang.   
 8 Evt.        10 min Der er informationsmøde 

i forbindelse med 

bestyrelsesvalg kl. 18 på 

tirsdag. 

  

Roya vil gerne være med 

til at opstarte en 

lektiecafé for 

mellemtrinnet. Der 

mangler lektiehjælp for 

mellemtrinnet. 

Der er pt lektiehjælp til 

7.-9. klasse udbudt af 

ungdomsskolen. 

Modtageklasserne 

tilbydes lektiehjælp 

gennem dansk 

flygtningehjælp. 

TK og Roya taler 

sammen lige efter 

sommerferien for 

mulighederne. 

 

Næste møde er d. 11. 6. 

fælles med SFO-

forældrerådet. Efter 

mødet er der spisning.  

Her besøger vi også de 

nye lokaler. 

  
Kommende punkter:  

Princip for lejrskoler – udskydes til efter jul 
Værdier og principper for inkluderende læringsmiljøer – udskydes til efter jul 
Ny skoleaftale skal på næste møde - udskydes 

 

  
 



 

 

 

  
 

 

 


